
 

   

Vragen vanuit de raad aan het college: 
 
A. Schriftelijke vragen ex artikel 36 RvO 
 
B. Schriftelijke vragen ter mondelinge beantwoording in de raad  
 
C. Technische vragen (s.v.p. datum commissie- en/of raadsvergadering vermelden) 

 
 

Categorie : B 
 
Onderwerp : Overlast door ongedierte 
 
Naam en fractie : Ed van der Schaft / SP 

 
 
Inleiding/Aanleiding: 
Onze fractie krijgt dagelijks klachten binnen betreffende overlast van ongedierte. Inmiddels wordt door 
inwoners gesproken van plagen van Bijbelse proporties. 
 
De problemen met Eikenprocessierups waren al bekend. De overlast is echter ongekend groot geworden. 
Er is dringend behoeft aan een meer jaren aanpak in de bestrijding en preventie. Een gemeentelijk 
verplichting voor bestrijding door particulieren wordt in andere gemeenten toegepast. Maatregelen voor 
de natuurlijke bestrijding worden ook steeds vaker toegepast. 
 
Daar is bijgekomen de overlast van Junikevers. Dit is gemonsterd bij de Zwanenwaai in Babberich, maar 
kan zich ook elders voordoen.  De kevers vliegen met de schemering in grote hoeveelheden uit. De 
beesten worden aangetrokken door de silhouetten van mensen en dieren. Mensen kunnen niet of 
nauwelijks meer naar buiten; in de tuin zitten is inmiddels ook onmogelijk. De problemen met de 
junikevers is echter niet nieuw. Al eerder is door inwoners aan de gemeente gevraagd er iets aan te doen. 
De gemeente gaf aan dat dit niet kon. Bestrijding is echter mogelijk en gezien de enorme toename 
dringend gewenst. 
 
Vragen: 

1. Is het college het eens met de SP dat beleid voor de meerjarige bestrijding van de 
Eikenprocessierups gewenst is? 

2. Is het college bereid verplichte bestrijding door particulieren in bepaalde gebieden te 
overwegen? Hierbij is gebruikelijk een gebiedskaart met onder meer fiets- en wandelroutes, 
sportvelden, wandel- en recreatiegebieden en honden uitlaatplekken te realiseren. 

3. Is het college bereid met de Nestkasten Werkgroep Zevenaar samen te werken ten einde op 
betreffende plaatsen een significatie hoeveelheid kasten te plaatsen voor Koolmezen en 
Vleermuizen?  

4. Is het college bereid om de mogelijkheden voor het inzetten van insecten, natuurlijke vijanden 
van de eikenprocessierups te onderzoeken? En voor de inzet een plan te ontwikkelen? 

5. Is het college het eens met de SP dat bestrijding van de Junikevers dringend noodzakelijk is? 
6. Kan het college toezeggen met de bestrijding van de Junikevers op zeer korte termijn aan te 

vangen? 



 

   

Antwoorden: 


